
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 4. december 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 125
Vil ministeren arbejde for, at positive børneattester sendes direkte til hovedorganisationer
som f.eks. DIF, så de får besked og dermed hurtigt kan følge op og udelukke krænkere
fra at arbejde med børn og unge i klubberne, og derved skabe bedre betingelser for at
sikre børn og unge mod overgreb?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stén Knuth (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sten.Knuth@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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